



الجمعية العامة العاديّة لملاحة تصادق على توزيع أرباح نقدية بنسبة 45% من القيمة الإسمية للسهم

17 فبراير 2026 - الدوحة، قطر - عقدت الجمعية العامة العاديّة لشركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق ("ملاحة") اجتماعها السنوي اليوم في مقر الشركة الرئيسي عبر منصة الاتصال المرئي "زووم"، حيث صادق السادة المساهمون على جدول أعمال اجتماع الجمعية العاديّة متضمنا النتائج المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

وصادقت الجمعية العامة العاديّة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 45% من القيمة الإسمية للسهم، بواقع 0.45 ريال قطري للسهم الواحد، كما وافقت الجمعية العامة العاديّة على تعيين شركة كي بي إم جي كمدقق حسابات لعام 2026.

وقدم سعادة الشيخ/ جاسم بن حمد بن جاسم بن جبر آل ثاني، رئيس مجلس إدارة ملاحة، ملخصاً عن أنشطة الشركة وتفاصيل نتائجها المالية، حيث بلغ صافي أرباح ملاحة 1.271 مليار ريال قطري في العام 2025 مقارنة مع 1.122 مليار ريال قطري لنفس الفترة في العام 2024.

وفي كلمته، أكد سعادة رئيس مجلس الإدارة أن استراتيجية ملاحة تركز على تعزيز مكانتها كمجموعة رائدة في قطاعي الملاحة والخدمات اللوجستية، من خلال تحقيق نمو منضبط، وخلق قيمة مستدامة على المدى الطويل، وبناء نموذج تشغيلي يتمتع بالمرؤنة والكفاءة. وأشار إلى استمرار الشركة في الاستثمار في الأصول الاستراتيجية وتحديث الأسطول وتطوير قدراتها في تقديم الحلول المتكاملة، بما يمكنها من الاستجابة بفاعلية لمتغيرات السوق. كما شدد سعادته على أن الاستدامة، والحكومة الرشيدة، وتنمية رأس المال البشري تشكل ركائز أساسية للأداء المستدام، مجدداً التأكيد على دور ملاحة كشريك وطني موثوق يسهم في دعم التنمية الاقتصادية لدولة قطر وتحقيق رؤية قطر الوطنية 2030.

وننوه على السادة المساهمين الكرام أن عملية توزيع الأرباح ستكون عن طريق شركة إيداع، والتي ستقدم للمساهمين كافة الخدمات اللازمة لضمان حصولهم على أرباحهم المستحقة.

-انتهي-



نبذة عن ملاحة

تأسست ملاحة في يوليو 1957 كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر ، سجل تجاري (رقم 1).

تمتلك ملاحة وتدير أسطولاً متنوعاً من السفن لقطاع النفط والغاز البحري ، والنقل البحري للغاز والمنتجات البترولية والحاويات.

كما أنها تشارك في تقديم الخدمات اللوجستية وخدمات الوكالات البحرية والشحن وإدارة المستودعات. بالإضافة إلى ذلك، تدير ملاحة حوض بناء السفن ولديها استثمارات كبيرة في العقارات وسوق رأس المال بما في ذلك إدارة الموانئ.

اسم الكيان القانوني المدرج في بورصة قطر هو "Qatar Navigation Q.P.S.C "(QNNS)

لمزيد من المعلومات ، يرجى زيارة موقع الشركة على www.milaha.com

لمزيد من التفاصيل، يرجى الاتصال ب:

علاقات المساهمين

هاتف: +974 4494 9606 ; فاكس: +974 4483 3244

البريد الإلكتروني: ralkhalifa@milaha.com

إدارة الاتصال المؤسسي

هاتف: +974 4494 9506 ; فاكس: +974 4483 3244

البريد الإلكتروني: CorporateComms@milaha.com



Milaha's Ordinary General Assembly Meeting Approved to Distribute a Cash Dividend of 45% of the Nominal Share Value

Doha, Qatar – 17 February 2026: Qatar Navigation Q.P.S.C. (“Milaha”) held its Annual Ordinary General Assembly Meeting virtually via “Zoom”, today, at the Company’s headquarters, during which the Shareholders approved the Ordinary General Assembly Meeting agenda, including the company’s audited financial statements for the fiscal year ended December 31, 2025.

The Ordinary General Assembly Meeting ratified all items on its agenda including the proposal of the Board of Directors to distribute a cash dividend of 45% of the nominal share value, equivalent to QR 0.45 per share. The Ordinary General Assembly also approved appointing KPMG as Auditors for the year 2026.

Addressing the meeting, **H.E Sheikh Jassim bin Hamad bin Jassim bin Jaber Al-Thani, Chairman of Milaha’s Board of Directors**, presented an overview of the Company’s activities and consolidated financial results, noting that Milaha reported a net profit of QR 1.271 billion in 2025, compared to QR 1.122 billion for the same period in 2024.

In his speech, **H.E. the Chairman of the Board of Directors** commented that Milaha’s strategy is firmly focused on strengthening its position as a leading maritime and logistics group through disciplined growth, long-term value creation, and operational resilience. He emphasized the company’s continued investment in strategic assets, fleet modernisation, and integrated service capabilities, enabling Milaha to respond effectively to evolving market demands. H.E. also highlighted the importance of sustainability, strong governance, and human capital as core enablers of sustainable performance, reaffirming Milaha’s role as a trusted national partner contributing to Qatar’s economic development and the realization of Qatar National Vision 2030.

We would like to draw attention to Milaha’s Shareholders that the dividend distribution will be through EDAA Company. The company will provide full support services to ensure that Shareholders can efficiently collect and manage their earned dividends.

-END-



About Milaha

Milaha was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar, with Commercial Registration (No. 1). Milaha owns and operates a diverse fleet of vessels for the offshore oil and gas sector, and for the marine transportation of gas, petroleum products, and containers.

It is also involved in providing logistics services, agency services, freight, and warehouse management. Additionally, Milaha operates a shipyard and has significant real estate and capital market investments including port management.

The legal entity name listed on Qatar Stock Exchange is “Qatar Navigation Q.P.S.C” (QNNS).

For more information, please visit the company's website at www.milaha.com.

For further details, please contact:

Shareholder Relations:

Tel: +974 4494 9606; Fax: +974 4483 3244

Email: ralkhalifa@milaha.com

Corporate Communications Department:

Tel: +974 4494 9506 Fax: +974 4483 3244

Email: CorporateComms@milaha.com